

Protokoll fört vid styrelsemöte med Alliansen Varbergs Boulehall i Boulodromen 2025-01-14

Närvarande: Ordf. Mats Peterson (VAR), v. ordf. Bengt-Åke Ivarsson(DER), kassör Per Qvenild (LÄJ) , sekreterare Margaretha Antonsson (FVV), Torsten Paulsson (PRO), Sven-Olof Johansson (PRO), Olle Hällquist (FVV), Marika Svensson(LÄJ)

Revisor: Birgitta Broberg, Jan-Olof Olsson

Valberedning: Kjell Andersson (LÄJ), Dan Skogman (PRO), Olle Hällqvist (FVV)

Anmält frånvaro: Bengt Nilsson (ÅSK)

§ 121 Mötet öppnas

Mats Peterson hälsar de närvarande välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 122 Val av justerare

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Olle Hällquist.

§ 123 Förslag till dagordning

Dagordningen fastställs med tillägg § 126b/, §129b/, §131b, c, d,

§ 124 Utegruppen

Gruppen samlad i kaféet för enskilda överläggningar . Synpunkter inhämtades också från styrelsen.

§ 125 Föregående protokoll, genomgång och uppföljning.

Protokollet från 24-12-10 föredras. Protokollet godkänns och läggs till handlingarna

§ 126 Inkomna skrivelser

a/ Från Varbergs Bågsytteklubb

Kravspecifikation Vinterlokal (Boulodromen) Lägg till handlingarna tills vidare.

b/ Från Barncancerfonden

Tackbrev för gåva i samband med avslutningstävlingen i höstomgången

§ 127 Ekonomisk rapport

a/ Kassören rapporterar

Det finns ca 150.000 kr på kontot, 58.000kr utfakturerat av skyltar (fler faktureras i maj), 32.151kr i räkningar, som ska betalas.

b/ Bidragsansökning

Bengt-Åke, Per och Mats ska jämföra offerter avseende nyckel-/lås hantering, lysitgrus mm och därefter söka bidrag hos Riksförbundet 65+ alt/och Sparbanksfonden

§ 128 Övriga rapporter

a/ Valberedningen

Information till de deltagande valberedarna. Ekonomi/kassörsuppdraget bör delas upp på minst 2 personer ; en köksansvarig och en kassaförvaltare/kassör

§ 129 Seriespel och andra tävlingar

a/ Lag-DM

Boulealliansen Varberg är arrangör 15-16 februari i Boulodromen

b/ Kollision Svenska Cupen/Marscupen 22-23 mars

Samma datum, men plats för Sv. Cupen ej bestämd

§ 130 PM bilaga

Bifogas

§ 131 Övriga frågor

a/ Frågor från medlemsföreningarna

Förekom ej

b/ Hallvärd

Förslag från Per Qvenild att jourhavande förening vid serietävlingarna ska ha en person fm och em, som kan vara hallvärd och ta emot frågor och visa tillrätta. Skriftliga Instruktioner ska finnas. Kanske något för reserverna i jourhavande förening? Ej beslutat.

c/ Torkning av klot

På förekommen anledning tas frottéhandduken bort vid vasken i hallen. Sand och grus fastnar i frottén och försvårar tvätt i maskinen. Torkning med papper i fortsättningen. Se till att papperet läggs i papperskorgen efter avtorkning.

d/ Komplettering av klädsel till kökspersonalen

Önskemål framfört av dem av t-shirts och fler förkläden. Avslag.

§ 132 Nästa möte

Tisdag 11 februari kl 15.00. Årsmötet behandlas.

§ 133 Mötet avslutas

Mats Peterson tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Margaretha Antonsson

Mats Peterson

Olle Hällqvist